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VESTBJERG SAMRÅD 

EN BY PÅ VEJ, EN BY FOR DIG OG MIG 

 

 

Samrådsmøde 16082023 

Deltagere 

• Unge – elevrådet på Vestbjerg Skole –    Ej indkaldt 

• Ældre – John Østergaard (Udpeget af VAC)    

• Borgerforeningen – Kjeld Schulz (Udpeget af Vestbjerg Borgerforening) Afbud 

• Erhvervsforeningen – Ingen repræsentanter             

• Skole – Steffen      

• Institutioner – Henrik Olesen       

• VIF – Torben Carstensen 

• Uniformerede korps –  Thomas Dam FDF     

• Sulsted Menighedsråd – Mona Ryddeskov    

• Øvrige – Torben Lauridsen og Kaj Thybo     

  

Dagsorden 

 

1. Præsentation af vision for areal nord for skolen  

2. Vestbjerg Naturpark status 

3. Forsamlings- og kulturhus status 

4. Opsamling fra sidste møde  

5. Hvordan sikrer vi orienteringer fra kommunen, plejehjem, cykelstier og øvrige 

projekter 

6. Hvad vil vi i samrådet arbejde med i 2023/2024 

7. Eventuelt 

 

1. Præsentation af vision for areal nord for skolen. 

Michael Mark fra fodbold og Lars Andersen fra LITE præsenterede projektet og visionerne 

i det, og dette var en drømmescenarie for området, som ville være med til at løfte byen 

og skolen samt foreningslivet. Har været et længere proces sammen med Livsværk og 

LITE, og at budskabet/visionen nu er ude omkring projektet. Projektet har allerede givet 

genklang i landet, og der er møde med Uniqa den 7. september, for at høre hvad de kan 

bidrage med. 

Drøftet at der skal være timing, koordinering ift. fondsansøgninger ift øvrige projekter i 

byen, herunder at der skal tænkes teenagere ind, så der er ejerskab. 
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2. Vestbjerg Naturpark 

Afventer godkendelse af byggeansøgning vedr. Junglesti. Mangler svar fra fond ift 

junglesti. Det sættes i gang lige så snart at der kommer tilladelse. 

Mangler plan for stadionområdet ift. kloakering, så der kan detailplanlægges. Der er 

indhentet tilbud fra 3 vedr. shelters, og unge mennesker fra Tech-College skal tænkes 

ind.  

 

3. Forsamlings- og kulturhus 

Projektet blev drøftet, og det er Samrådets opfattelse, at der skal samles penge ind til 

støjmålinger mv. via indsamling i byen, hvor de enkelte husstande bidrager med 

eksempelvis 250 kr. Hvis husstandene i Vestbjerg ikke vil bidrage til dette, så er der ikke 

opbakning til det, og så skal det ikke etableres. 

 

4. Opsamling fra sidste møde 

Torben C tager en snak med Signe om projekt Natteravne 

Vi må hjælpe hinanden med at huske på de gode historier og få dem ud i byen. 

 

5. Hvordan sikrer vi orienteringer 

Det er bragt ind til kommunen via Henrik Hyldig, hvordan AK tænker brug af Samråd, 

når de ikke orienterer om projekter. Afventer tilbagemelding på dette. 

Hvad bliver centerrådene informeret om? Hvad består byggeudvalgene af? 

 

 

6. Samrådets arbejde 2023/2024 

Systematisering ift. kommunikation, hvad er der af kanaler ind i kommunen, hvem er de 

primære kontakter, er det Lisbeth Machholm eller Peter Pindstrup. 

Julebelysning – er det noget for Ildsjælene (John spørger ind) og så deltager Kaj fra 

samrådet. 

Fokus på børnetal – hvad viser fremskrivningerne – og er der fremgang i Vestbjerg?  

 

7. Eventuelt 

 

 

Næste møde er 20. september kl. 17.00 på skolen. 

Referent: Torben Carstensen 


